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11 oktober 2013 

Information från styrelsen i Sällskapet Sibirisk Katt till alla medlemmar 

Hej i höstmörkret!  

Jag måste tyvärr berätta att jag valt att kliva av mitt uppdrag som ordförande för vår fina förening.  

Jag är ledsen över detta, men har av personliga skäl inte något val.  MIn arbetssituation har 

förändrats till att arbeta mer och med en ny tjänst med större ansvar som tar mer av min tid. 

Förutom detta behöver mina barn mer hjälp med skolarbete och annat som kräver min närvaro som 

förälder.  I den här situationen får jag inte ihop ekvationen med arbete, familj och föreningsarbete 

som ordförande. De som fått lida senaste tiden är framför allt min familj vilket för mig inte fungerar.  

Jag  är oerhört tacksam att jag fick förtroendet att vara er ordförande, men det gör att jag också 

känner ett ansvar att kliva av när jag inte hinner ge uppdraget den tid det förtjänar. Vår vice 

ordförande Anna Elmdahl kommer axla manteln som ordförande, vilket jag vet att hon klarar med 

bravur! Till sin hjälp har hon fortsatt en bra styrelse och våra fantastiska arbetsgrupper.  

Med hopp om förståelse för mitt val och med tillförsikt om att övriga styrelsen kommer att driva 

detta framåt på ett utmärkt sätt!   

Mvh Anja 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Hej alla! 

En del av er känner igen mig från testhem, utställning och som vice ordförande sedan april. Det är 

tråkigt att Anja lämnar sin post, men jag tycker hon gör rätt; familjen är viktigast! Som vice 

ordförande är det mitt uppdrag att ta över, och jag kommer göra mitt yttersta för att fortsätta 

utveckla sällskapet på det spår vi slagit in på! SäSK valberedning är informerad om denna förändring. 

Jag är företagare och arbetar med små och medelstora företag i tillväxt. Ibland är jag mentor och 

ibland jobbar jag på uppdrag med tillväxtfrågor, organisatorisk utveckling eller försäljning mot stora 

kundkonton. Innan jag började som sälj- och tillväxtkonsult jobbade jag 16 år i strategiskt inköp, bla 

10 år på Ericsson i olika inköpsroller, t.ex. som kvalitetsrevisor och med processutveckling där jag bla 

ansvarade på koncernnivå för Ericssons globala inköpsprocess och  alla underleverantörer. 

Vad tänker jag då om SäSK? Jag inspireras av alla kompetenta, varma, generösa och trevliga 

människor i föreningen, en fantastisk grund att utveckla SäSK vidare från! Mer om vägen framåt 

kommer på vår hemsida och i SIB-Nytt! 

Ni är alltid välkomna att kontakta oss i styrelsen och mig som ordförande, ring gärna!  

Varma hälsningar Anna Elmdahl, 070 337 88 10, ordforande@sibiriskkatt.nu 
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